

# PEACE

## ຄວາມສະຫງົບ



ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແປດ້ວຍຄອມພິວເຕີ. ຖ້າທ່ານສາມາດແກ້ໄຂຫລືບັບປຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

"ຖ້າທ່ານຮູ້ພຽງແຕ່ມື້ນີ້ສິ່ງທີ່ ຈໍາ ເປັນ ສໍາ ລັບຄວາມສະຫງົບ!" ລູກາ 19: 42.  
ເມື່ອພວກເຮົາຫວຽວເບິ່ງອ້ອມຮອບແລະເບິ່ງສິ່ງຕ່າງໆທີ່ ກໍາ  
ລັງເກີດຂຶ້ນໃນໂລກທຸກມື້ນີ້, ມັນເປັນທີ່ຈະແຈ້ງ ສໍາ  
ລັບພວກເຮົາທຸກຄົນວ່າບໍ່ມີຄວາມສະຫງົບສຸກໃນໂລກ. ຢູ່ທຸກບ່ອນທີ່ທ່ານໄດ້  
ຍິນກ່ຽວກັບການຕໍ່ສູ້, ຄາດຕະ ກໍາ,  
ສົງຄາມແລະຂ່າວລືກ່ຽວກັບສົງຄາມ. ມັນບໍ່ ສໍາ ຄັນວ່າ ຫນຶ່ງ  
ສິເພີມໃດທີ່ທ່ານເປີດ, ທ່ານຈະພົບເຫັນສິ່ງທີ່ ຫນ້າ  
ຍ້ານກົວທີ່ຄົນເຮົາເຮັດຕໍ່ກັນເພາະວ່າບາບ,  
ຄວາມກຽດຊັງແລະຄວາມອິດສາ. ບັນດາຜູ້ຊາຍທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງໂລກໄດ້ພະຍາ  
ຍາມມາເປັນເວລາຫຼາຍປີແລ້ວທີ່ຈະ ນໍາ ຄວາມສະຫງົບສຸກມາໃຫ້ໂລກ,

ແລະບໍ່ມີຜູ້ໃດໃນພວກເຂົາທີ່ປະສົບຜົນ ສ່ຳ  
ເລັດເທື່ອ. ບໍ່ພຽງແຕ່ໂລກໃນສະພາບການນີ້, ແຕ່ມັນກໍ່ເປັນເລື່ອງທີ່ ໜ້າ  
ເສົ້າໃຈທີ່ຈະເວົ້າວ່າຫຼາຍໆບ້ານຂອງພວກເຮົາກໍ່ບໍ່ມີຄວາມສະຫງົບສຸກໃນພວ  
ກເຂົາ. ສິ່ງທີ່ຮ້າຍແຮງທີ່ສຸດ, ເຖິງແມ່ນວ່າ, ແມ່ນຄວາມຈິງທີ່ວ່າມີ ຈຳ  
ນວນຄົນ ຈຳ ນວນຫຼວງຫຼາຍໃນໂລກໃນປະຈຸບັນ,  
ຜູ້ທີ່ບໍ່ມີຄວາມສະຫງົບສຸກໃນຈິດວິນຍານຂອງຕົນເອງແລະນີ້ແມ່ນບ່ອນທີ່ຮາ  
ກຂອງຄວາມຫຍຸ້ງຍາກທັງ ໝົດ.

**ຄວາມສະຫງົບສຸກເປັນຫຍັງ?**

ໃນຕອນເລີ່ມຕົ້ນ ພະເຈົ້າໄດ້ ສ້າງໂລກລວມທັງຫຍ້າ, ດອກໄມ້,  
ຕົ້ນໄມ້ແລະສັດທັງ ໝົດ ທີ່ອາໄສຢູ່ໃຕ້ນັ້ນ ອ່າ  
ພ້ອມທັງສັດທີ່ອາໄສຢູ່ເທິງພື້ນດິນ. ພະເຈົ້າ ຍັງໄດ້ສ້າງອາດາມແລະເອວາແລະ  
ໃນການສ້າງທັງ ໝົດ  
ນີ້ກໍ່ມີຄວາມສະຫງົບສຸກ. ອາດາມແລະເອວາບໍ່ໄດ້ຍ້ານກົວສັດໃດໆ,  
ແລະສັດກໍ່ຢູ່ ນ່າ  
ກັນຢ່າງສະຫງົບສຸກແລະມີຄວາມສຸກ. ຜູງແກະສາມາດຢ່າງຢູ່ຂ້າງໃຕ້ສິ່ງແລະ  
ສິ່ງກໍ່ຈະບໍ່ເປັນອັນຕະລາຍຕໍ່ມັນ. ສ່ຳ ຄັນທີ່ສຸດ,  
ມັນມີຄວາມສະຫງົບສຸກລະຫວ່າງ ພະເຈົ້າ ກັບມະນຸດ,  
ແລະ ພະເຈົ້າ ເຄີຍເຂົ້າມາໃນຍາມເຢັນສະບາຍແລະຢ່າງໄປແລະລົມກັບອາດ  
າມແລະເອວາ. ພວກເຂົາບໍ່ມີຄວາມຍ້ານກົວໃນ ຫົວໃຈ ຂອງພວກເຂົາ ຕໍ່ ພ  
ຣະເຈົ້າ ແລະຫວັງວ່າການມາຂອງພຣະອົງຈະມາຢ້ຽມຢາມພວກເຂົາ.

ຈາກນັ້ນຊາຕານ, ຜູ້ທີ່ເປັນສັດຕູແຫ່ງຄວາມສະຫງົບສຸກ,  
ໄດ້ເຂົ້າໄປໃນງູແລະລ້ຽວງອາດາມແລະເອວາໃຫ້ເຮັດບາບ,  
ເພາະວ່າບາບຢູ່ບ່ອນໃດ, ມັນບໍ່ມີຄວາມສະຫງົບສຸກເລີຍ. ຊາຕານ,  
ພໍ່ແຫ່ງຄວາມຕົວະ,  
ໄດ້ບອກພວກເຂົາວ່າພວກເຂົາຈະບໍ່ຕາຍເຖິງແມ່ນວ່າພວກເຂົາຈະບໍ່ເລື່ອຟັງ  
ພຣະເຈົ້າ ແລະໄດ້ກິນ ຫມາກ  
ໄມ້ທີ່ ພຣະເຈົ້າ ໄດ້ບອກພວກເຂົາວ່າຢ່າກິນ. ເຊັ່ນດຽວກັບຫລາຍໆຄົນທີ່ຍັງມີ  
, ຈົນເຖິງທຸກມື້ນີ້, ພັງສຽງຂອງມານ,  
ດັ່ງນັ້ນອາດາມແລະເອວາໄດ້ເຮັດສິ່ງທີ່ມານໄດ້ລ້ຽວງພວກເຂົາໃຫ້ເຮັດແລະເຮັ  
ດຜິດຕໍ່ ພຣະເຈົ້າ . ໃນຊ່ວງເວລານັ້ນ, ຄວາມສະຫງົບສຸກທີ່ພວກເຂົາມີ,  
ເຮັດໃຫ້ພວກເຂົາ - ຄວາມສະຫງົບສຸກແລະຄວາມງາມທັງ ໝົດ

ທີ່ ພຣະເຈົ້າ ໄດ້ສ້າງໃນປະຈຸບັນຖືກ ທ່າ ລາຍໃນການກະ ທ່າ ໜຶ່ງ ທີ່ເຮັດບາບ, ແລະຄວາມຍ້ານກົວໄດ້ຂ້າໄປໃນໃຈຂອງອາດາມແລະເອວາ.

ແດງມັນ້ໍ້ນ້ໍ້ເມື່ອ ພຣະເຈົ້າ ມາປົກກະຕິລົມກັບພວກເຂົາ, ພວກເຂົາເຊື່ອງຕົວພວກເຂົາແລະຍ້ານຄວາມປະທັບຂອງ ພຣະເຈົ້າ . "Sin ມາສູ່ໂລກໂດຍຜ່ານຜູ້ຊາຍໜຶ່ງແລະຄວາມບາບຂອງຕົນໄດ້ນໍາເອົາການເສຍ ຊີວິດກັບມັນ"

ແລະເຖິງແມ່ນວ່າພວກເຮົາຜູ້ທີ່ທັງຫມົດຊີວິດໃນມື້ນີ້ໄດ້ເຮັດບາບແລະຫ່າງໄກ ຈາກ ພຣະເຈົ້າ 's ມີຫລຸດລາຄາ. ( ໂລມ 5: 12; 3: 23). ບາບ ໜຶ່ງ ໂດຍທົ່ວໄປ ນໍາ ໄປສູ່ອີກອັນ ໜຶ່ງ, ແລະໃນທຸກມື້ນີ້ໂລກທັງໂລກເຈັບປ່ວຍດ້ວຍບາບ, ແລະນີ້ແມ່ນເຫດຜົນທີ່ວ່າບໍ່ມີຄວາມສະຫງົບສຸກໃນໂລກ.

**ພຣະເຈົ້າ ຕ້ອງການໃຫ້ຄວາມສະຫງົບດີທີ່ສຸດແກ່ໂລກ .**

ພຣະເຈົ້າ ໄດ້ຫລຽວລົງມາຈາກສະຫວັນແລະໄດ້ເຫັນຄວາມກຽດຊັງ, ຄວາມຍ້ານກົວ, ບາບແລະຄວາມເສົ້າທັງ ຫມົດ, ແລະໃນຄວາມຮັກອັນຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະອົງ, ພຣະອົງໄດ້ສົ່ງພຣະບຸດຂອງພຣະອົງມາເກີດໃນຄອກສັດ. ປີຕໍ່ປີໃນຊ່ວງບຸນຄຣິດສະມັດ, ພວກເຮົາໄດ້ຖືກເຕືອນເຖິງຖ້ອຍ ຄໍາ ຂອງທູດ," ຢ່າຊຸ່ຍ້ານ! ຂ້າພະເຈົ້າຢູ່ທີ່ນີ້ມີຂ້າວດີ ສໍາ ລັບທ່ານ, ເຊິ່ງຈະ ນໍາ ຄວາມສຸກມາໃຫ້ປະຊາຊົນທຸກຄົນ. ມື້ນີ້ໃນເມືອງຂອງດາວິດຜູ້ຊ່ອຍໃຫ້ລອດຂອງທ່ານໄດ້ເກີດມາ

ພຣະເຢຊູຄຣິດເຈົ້າ! ໃນທັນໃດນັ້ນກອງທັບໃຫຍ່ແຫ່ງສະຫວັນໄດ້ມາປະກົດຕົວກັບທູດສະຫວັນ, ຮ້ອງເພງສັນລະເສີນ ພຣະເຈົ້າ : ຈົ່ງ ສັນລະເສີນ ພຣະເຈົ້າ ໃນສະຫວັນທີ່ສູງທີ່ສຸດ, ແລະຄວາມສະຫງົບສຸກຢູ່ເທິງແຜ່ນດິນໂລກຕໍ່ຜູ້ທີ່ພຣະອົງພໍພຣະໄທ. " (ລູກາ 2: 10 - 14). ພະເຢຊູຖືກສົ່ງມາສູ່ໂລກນີ້" ເພື່ອສ້ອງແສງຈາກສະຫວັນລົງມາເທິງທຸກຄົນທີ່ອາໄສຢູ່ໃນເງົາມືດແຫ່ງຄວາມຕາຍ, ເພື່ອ ນໍາ ພາບາດກ້າວຂອງເຮົາໄປສູ່ເສັ້ນທາງແຫ່ງຄວາມສະຫງົບສຸກ." (ລູກາ 1: 79). ເອເຟໂຊ 2: 14 ຍິ່ງບອກພວກເຮົາອີກວ່າ" ພຣະຄຣິດເອງໄດ້ ນໍາ ຄວາມສະຫງົບສຸກມາໃຫ້ພວກເຮົາ." ພຣະເຈົ້າ ໄດ້ສົ່ງເຈົ້າຊາຍແຫ່ງສັນຕິພາບມາສູ່ໂລກນີ້, ແລະຖ້າປະຊາຊົນໃນສະ ໄໝ

ນັ້ນໄດ້ຍອມຮັບເອົາພຽງແຕ່ເຈົ້າຊາຍແຫ່ງສັນຕິພາບເທົ່ານັ້ນພວກເຂົາກໍ່ຈະມີຊີວິດຢູ່ໃນຄວາມກົມກຽວກັນອີກຄັ້ງ ໜຶ່ງ.

**ຄົນທີ່ເຮັດຫຍັງກັບຄວາມສະຫງົບສຸກນັ້ນ?**

ເຊັ່ນດຽວກັບອາດາມແລະເອວາ, ຊາວຢິວແລະຄົນອື່ນໆໃນເວລານັ້ນ, ມັກທີ່ຈະບໍ່ເຊື່ອຝັງ ພຣະເຈົ້າ ແລະເຮັດຕາມ ຄໍາ ແນະ ນຳ ຂອງຊາຕານ. ພວກເຂົາປະຕິເສດເຈົ້າຊາຍ, ແລະເມື່ອປີລາດເອົາພຣະເຢຊູແລະບາບາບາໄປຕໍ່ ໜ້າ ພວກເຂົາ, ພວກເຂົາຮ້ອງວ່າ, " ເຫັນ

ໄປກັບພຣະເຢຊູ! ເອົາບາຣາບາໃຫ້ພວກເຮົາ!" ເວົ້າອີກຢ່າງ ໜຶ່ງ, ພວກເຂົາເວົ້າວ່າ

"ເອົາເຈົ້າຊາຍແຫ່ງສັນຕິພາບໄປແລະໃຫ້ພວກເຮົາກຽດຊົງສົງຄາມການຄາດ ຕະ ກຳ ແລະບາບ." ປະຊາຊົນເຫຼົ່ານີ້ມີເຈດ ຈຳ ນົງເສລີຂອງພວກເຂົາແລະພວກເຂົາສາມາດເລືອກດ້ວຍຕົວເອງໂດຍບໍ່ໄດ້ຖືກບັງຄັບ,

ແຕ່ຖືກຢ່າງໃດກໍ່ຕາມພວກເຂົາກໍ່ເລືອກບາຣາບາ. ວັນເວລາທີ່ພວກເຮົາ ກຳ ລັງ ດຳ ລົງຊີວິດແມ່ນຄືກັນ. ພຣະເຈົ້າ ໄດ້ມອບທາງເລືອກໃຫ້ພວກເຮົາ. ພວກເຮົາສາມາດມີພຣະເຢຊູເປັນຜູ້ຊ່ອຍໃຫ້ລອດຂອງພວກເຮົາແລະເປັນກະສັດຂອງພວກເຮົາ, ແລະພຣະອົງຈະ ນຳ

ຄວາມສະຫງົບສຸກສູ່ຊີວິດຂອງພວກເຮົາ. ລາວເວົ້າວ່າ,

"ຄວາມສະຫງົບສຸກແມ່ນສິ່ງທີ່ຂ້ອຍຈະປະໄວ້ກັບເຈົ້າ; ມັນແມ່ນຄວາມສະຫງົບສຸກຂອງຂ້ອຍເອງທີ່ຂ້ອຍໃຫ້ເຈົ້າ. ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ໃຫ້ມັນຄືກັນກັບໂລກ. ຢ່າກັງວົນແລະອຸກໃຈ; ບໍ່ຕ້ອງຢ້ານ." (ໂຍຮັນ 14:

27). ບາບທີ່ຢູ່ໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາໄດ້ເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາຫ່າງໄກຈາກ ພຣະເຈົ້າ ,

ແລະໃນສະພາບທີ່ຜິດບາບຂອງພວກເຮົາພວກເຮົາບໍ່ມີຄວາມສະຫງົບສຸກເລີຍ, ແຕ່ວ່າພຣະເຢຊູຊົງຍືນຍົງສະ ເໜີ ດ້ວຍແຂນທີ່ຍືດຍາວວ່າຖ້າທີ່ຈະຮັບພວກເຮົາຄືນມາ, ເພື່ອເພິ່ນຜູ້ພວກເຮົາ, ເພື່ອໃຫ້ພວກເຮົາເປັນບຸດຂອງ ພຣະເຈົ້າ ແລະ ເພື່ອໃຫ້ ພວກເຮົາມີ ຄວາມສະຫງົບສຸກ ອີກຄັ້ງ.

"ດຽວນີ້ພວກເຮົາໄດ້ຖືກເຮັດໃຫ້ຖືກຕ້ອງກັບ ພຣະເຈົ້າ ໂດຍຄວາມເຊື່ອ, ພວກເຮົາມີຄວາມສະຫງົບສຸກກັບ ພຣະເຈົ້າ ໂດຍຜ່ານພຣະເຢຊູຄຣິດເຈົ້າຂອງພວກເຮົາ." ບໍ່ມີສິ່ງໃດໃນໂລກນີ້ທີ່ສາມາດເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາມີຄວາມສະຫງົບສຸກ. ຕົງ, ຄວາມຮັ່ງມີແລະຊື່ສຽງບໍ່ສາມາດໃຫ້ມັນ, ເຄື່ອງດື່ມບໍ່ສາມາດໃຫ້ມັນ; ແລະການໃສ່ຊື່ຂອງພວກເຮົາໃສ່ໂບດໂບດບໍ່ສາມາດໃຫ້ມັນໄດ້. ມີທາງດຽວທີ່ຈະໄດ້ຮັບຄວາມສະຫງົບສຸກ ສ່ຳລັບຈິດວິນຍານຂອງເຮົາແລະນັ້ນແມ່ນການມາຫາພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າພຣະເຢຊູ, ສາລະພາບບາບຂອງເຮົາຕໍ່ພຣະອົງແລະຫັນ ຫົນ ຈາກພວກເຂົາ, ແລະ" ຖ້າພວກເຮົາສາລະພາບບາບຂອງພວກເຮົາຕໍ່ ພຣະເຈົ້າ , ພຣະອົງຈະຮັກສາຄ່າ ສັນຍາຂອງພຣະອົງແລະເຮັດໃນສິ່ງທີ່ ຖືກຕ້ອງ: ພຣະອົງຈະໃຫ້ອະໄພພວກເຮົາບາບຂອງພວກເຮົາແລະຊໍາລະລ້າງພວກເຮົາຈາກການເຮັດຜິດທັງ ຫົນດ." (1 ໂຍຮັນ 1: 9). ຄວາມສະຫງົບທີ່ພຣະເຢຊູເຮັດໃຫ້ເປັນສັນຕິພາບໄກເກີນຄວາມເຂົ້າໃຈຂອງມະນຸດ (Philippians 4: 7). ມັນບໍ່ສາມາດອະທິບາຍໄດ້ໂດຍມະນຸດ, ແຕ່ພວກເຮົາສາມາດປະສົບກັບມັນໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາຖ້າພວກເຮົາຕັ້ງໃຈທີ່ຈະຫັນ ຫົນ ຈາກຄວາມບາບແລະເພື່ອນທີ່ຜິດບາບ, ແລະຫັນມາຫາພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າພຣະເຢຊູຄຣິດແລະຮັບໃຊ້ພຣະອົງເທົ່ານັ້ນ. ພວກເຮົາອາດຈະສາມາດ ດໍາລົງຊີວິດໂດຍບໍ່ມີຄວາມສະຫງົບສຸກແຕ່ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດເສຍຊີວິດໂດຍບໍ່ມີຄວາມສະຫງົບສຸກ,

"ເພາະ ວ່າ ລາຊະອານາຈັກຂອງ ພຣະເຈົ້າ ບໍ່ແມ່ນເລື່ອງກິນອາຫານແລະດື່ມແຕ່ແມ່ນຄວາມຊອບ ທໍາ ແລະຄວາມສະຫງົບສຸກ." ( ໂລມ 14: 17). ສະນັ້ນ, ຖ້າພວກເຮົາບໍ່ມີຄວາມສະຫງົບສຸກຂອງ ພຣະເຈົ້າ ໃນໃຈຂອງພວກເຮົາເມື່ອພວກເຮົາຕາຍ, ພວກເຮົາແນ່ນອນຈະບໍ່ຖືກຕ້ອນຮັບສູ່ສະຫວັນແຫ່ງສັນຕິສຸກຂອງພຣະອົງ.

ຖ້າພວກເຮົາບໍ່ຍອມຮັບເອົາເຈົ້າຊາຍແຫ່ງສັນຕິສຸກເຂົ້າມາໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາແລະພວກເຮົາຈະຕາຍໃນສະພາບທີ່ຜິດບາບຂອງພວກເຮົາ, ຫຼັງຈາກນັ້ນມີບ່ອນດຽວ ສ່ຳ ລັບພວກເຮົາ, ແລະນັ້ນແມ່ນໄພ ໄໝ້ນິລັນດອນຂອງນາລົກ. ທ່ານບໍ່ສາມາດເສຍຊີວິດໃນສະພາບການທີ່ທ່ານຢູ່ໃນເວລານີ້ເພາະວ່າທ່ານຈະສູນເສຍຕະຫຼອດໄປ, ແລະພຣະຄໍາຂອງ ພຣະເຈົ້າ ບອກພວກເຮົາວ່າ

"ຄວັນຂອງໄຟທີ່ທ່ວລະມານພວກມັນກໍ່ຈະເກີດຂຶ້ນຕະຫລອດການ." ມັນເປັນ  
ນະຣົກຕະຫຼອດໄປທີ່ຄົນບາບ ກ່າ ລັງຈະໄປ,  
ແລະພວກເຮົາທຸກຄົນໄດ້ເຮັດບາບ. "ບໍ່ມີຜູ້ໃດທີ່ຊອບ ທ່າ." ( ໂລມ 3:  
10). ຖ້າທ່ານຕ້ອງການໄປສະຫວັນ,  
ມີພຽງສິ່ງດຽວທີ່ຄວນເຮັດແລະນັ້ນຄືການສ້າງສັນຕິສຸກກັບ ພຣະເຈົ້າ ແລະມີ  
ຄວາມສະຫງົບສຸກໃນ ພຣະເຈົ້າ ໃນຫົວໃຈຂອງທ່ານ"  
ແລະຂໍໃຫ້ຄວາມສະຫງົບສຸກທີ່ພຣະຄຣິດປະທານໃຫ້, ນ່າ  
ພາທ່ານ." ( ໂກໂລຊາຍ 3:

15). ໃນຊ່ວງເວລາຄຣິສຕະມາສພວກເຮົາໄດ້ຖືກເຕືອນເຖິງການທີ່ພຣະເຢຊູສະເ  
ດັດມາ ໂລກນີ້ເພື່ອ ນ່າ ຄວາມສະຫງົບສຸກ. ໃນຊ່ວງເວລາ Easter  
ພວກເຮົາໄດ້ຖືກເຕືອນເຖິງວິທີທີ່ຜູ້ຄົນປະຕິເສດພຣະອົງແລະຄຶງພຣະອົງໄວ້ທີ່  
ໄມ້ກາງແຂນ. ເພື່ອນທີ່ຮັກແພງ, ທ່ານຍັງຈະເປັນ ຫນຶ່ງ  
ໃນຜູ້ທີ່ໄດ້ປະຕິເສດພຣະອາຈານ, ຫລືທ່ານ ກ່າ  
ລັງຈະເປີດຊີວິດຂອງທ່ານແລະປ່ອຍໃຫ້ພຣະອົງເຂົ້າໄປໃນບໍ່? ມີທາງດຽວທີ່ ຈ  
ະເຮັດໃຫ້ຄວາມສະຫງົບສຸກ ຂອງ ພຣະເຈົ້າ ຢູ່ໃນຫົວໃຈຂອງທ່ານ,  
ແລະນັ້ນແມ່ນໂດຍການອຸເຂົ້າລົງຕໍ່ ໜ້າ ພຣະອົງດຽວນີ້,  
ຍອມຮັບກັບພຣະອົງວ່າທ່ານເປັນຄົນບາບ,  
ແລະຂໍໃຫ້ພຣະອົງບໍລິສຸດທ່ານແລະເຮັດໃຫ້ທ່ານເປັນຂອງຕົນເອງ; ບໍ່ວ່າທ່ານ  
ຈະຄິດວ່າທ່ານເກັ່ງບານໃດກໍ່ຕາມ,  
ທ່ານຕ້ອງການຄວາມລອດ; ບໍ່ວ່າທ່ານຈະຄິດວ່າທ່ານເປັນຄົນບໍ່ດີບານໃດກໍ່ຕາ  
ມ, ລາວເຕັມໃຈທີ່ຈະຍອມຮັບທ່ານແລະຈະບໍ່ຫັນ ໜ້າ  
ຄົນໄປ. ຖ້າທ່ານບໍ່ເຄີຍປະສົບ ກັບຄວາມສະຫງົບສຸກຂອງ ພຣະເຈົ້າ ຢູ່ໃນຈິດ  
ວິນຍານຂອງທ່ານ,  
ຈົ່ງຮັບເອົາມັນດຽວນີ້ແລະທ່ານຈະມີຄວາມສຸກທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ແລະຮຸ່ງເຮືອງເຊິ່ງ  
ຄ່າ ເວົ້າໃດທີ່ບໍ່ສາມາດສະແດງອອກມາໄດ້. (1 ເປໂຕ 1: 8).

ໃນການຮັບໃຊ້ຂ່າວປະເສີດຂ່າວປະເສີດ, ຊາຍເຖົ້າຄົນ ຫນຶ່ງ  
ໄດ້ຍືນຂຶ້ນແລະເວົ້າວ່າ," ຂ້ອຍມີຊີວິດຢູ່ໃນສະ ໄໝ  
ຂອງກະສັດທັງສີ່ຄົນ. ໃນໄລຍະ ທ່າ ອິດພວກເຮົາເຄີຍຢູ່ໃນສົງຄາມ,  
ແລະເປັນເວລາທີ່ຮ້າຍແຮງ. ໃນລະຫວ່າງການບົກຄອງຂອງຜູ້ທີສອງພວກເຮົາ  
ໄດ້ປະສົບກັບຄວາມອຶດຢາກ, ແລະພວກເຮົາໄດ້ກິນ ຫນູ  
ແລະຫຍ້າແລະໄມ້. ໃນໄລຍະທີສາມສັດຕູຂອງພວກເຮົາໄດ້ເອົາຊະນະພວກເຮົາ  
ແລະພວກເຮົາໄດ້ກ້າຍເປັນຜູ້ຮັບໃຊ້ຂອງພວກເຂົາ. ແຕ່ວ່າໃນໄລຍະການບົກ

ຄອງຂອງກະສັດອົງທີສາມນີ້ພວກເຮົາໄດ້ໄປຢ້ຽມຢາມກະສັດອົງ ຫນຶ່ງ ອີກ, ກະສັດອົງໃຫຍ່, ກະສັດທີ່ດີ, ກະສັດທີ່ສະຫງົບສຸກ, ກະສັດແຫ່ງຄວາມຮັກ - ພຣະເຢຊູເຈົ້າຈາກສະຫວັນ! ພຣະອົງໄດ້ເອົາຊະນະສັດຕູ, ແລະພຣະອົງໄດ້ເອົາຊະນະຫົວໃຈຂອງພວກເຮົາ. ນັ້ນແມ່ນເຫດຜົນທີ່ພວກເຮົາປະຈຸບັນອາໄສຢູ່ໃນຄວາມສະຫງົບສຸກແລະມີຄວາມອຸດົມສົມບູນ, ແລະຫວັງວ່າໃນໄວງນີ້ຈະຢູ່ກັບພຣະອົງໃນສະຫວັນ."

ເພື່ອນທີ່ຮັກແພງ,  
ຍອມສະລະຊີວິດຂອງທ່ານດຽວນີ້ກັບພຣະເຢຊູ. ໃນເວລານີ້, ຢຸດຢູ່ເສັ້ນທາງໃຕ້ຂອງເຈົ້າໄປສູ່ນະລົກ, ຫັນໄປແລະຮັບໃຊ້ກະສັດຂອງກະສັດແລະພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ທ່ານອາດຈະຮູ້ວ່າເພື່ອນຂອງທ່ານຫຼາຍຄົນຈະຈາກທ່ານໄປ, ແຕ່ຈື່ໄດ້ວ່າພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວວ່າ, "ຄວາມສະຫງົບສຸກທີ່ພຣະຄຣິດປະທານໃຫ້ຈະຕ້ອງ ນຳ ພາທ່ານໃນການຕັດສິນໃຈຂອງທ່ານ." ( ໂກໂລຊາຍ 3: 15).

ທ່ານ MR Gschwend

ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແປດ້ວຍຄອມພິວເຕີ. ຖ້າທ່ານສາມາດແກ້ໄຂ ຫລືບັບບຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ຖ້າທ່ານພົບຄວາມລອດໃນພຣະຄຣິດ, ຫລືໄດ້ຮັບພອນຢ່າງອື່ນຈາກອັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດຂອງພວກເຮົາ, ກະລຸນາແຈ້ງໃຫ້ພວກເຮົາຊາບ. ພວກເຮົາຂໍຂອບໃຈ ພະເຈົ້າ ກັບທ່ານ, ແລະຈື່ທ່ານຕື່ມອີກໃນ ຄຳ ອະທິຖານຂອງພວກເຮົາ. ສຳ ລັບອັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດ, ປຶ້ມແລະແຜ່ນພັບພຣິຫຼາຍກວ່າ 540 ພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ພວກເຮົາ :

# ຫ້ວໃຈຂອງມະນຸດ



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

E-MAIL: [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)